
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 28 september 2014

Aanwezig: Cedric, Sander C, Stef, Niels, Kate, Lena, Kenny(tot 23:17), Jens, Fanne, Yanice, Tom V,
Sander Bel, Jeroen(tot 23:17), Joni, Sander Byl(vanaf 22:19), Giel(vanaf 23:12) en Anne

Waarnemer: Arne(tot 23:17), Liselot, Alexander en Quentin

Verontschuldigd: Marie, Simon, Anton, Michiel en Kathleen

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 22:15 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

De zin: ”Als we dit gaan vragen aan beheerraad hebben we daar 5 handtekeningen voor nodig om dit goed
te keuren.”wordt weggelaten. En er wordt besloten om, naast aanwezig, verontschuldigd en afwezig, ook nog
waarnemer toe te voegen. Dit om aan te geven dat deze mensen niet tot kern behoren. Daarna wordt het verslag
goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Flamugel aanvullen in de EHBO materiaal ja
mogelijkheid aanvinken ontvangen wina’s weekly maphin bij inschrijving Webteam ja
informatieve mail sturen naar alle winastudenten Presesduo nee
Winawall toevoegen webteam nee
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal nee
wat als het vorige jaar niet gekweten is? IKZ nee
PV’s vallen soms samen met andere dingen kernraad ja
Thema scienticafé in tweedaagse Cultuur ja
Winaweekend weg bij voorinschrijving webteam ja

Mededelingen

� De quiz over het verslag was erg leuk. Mag volgende keer wel korter zijn, maar normaal is het verslag dan
ook korter.

� Er zijn een aantal veranderingen binnen Cudi. Neeltje, de eindverantwoordelijke, gaat stoppen wegens stress.
Cudi heeft ervoor gekozen om dit intern op te lossen, zodat er niet iemand nieuw moet worden ingewerkt.
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Dit houd in dat de cursusverantwoordelijke en de financieelverantwoordelijke samen de eindverantwoordelijke
gaan vervangen. Het bestuur blijft dus hetzelfde zonder Neeltje dan. Er mogen ook nog altijd tweede en
derde jaars helpen bij de Cudi, dit is gewoon shiften draaien.

� Fanne: ik heb de pompoenen, mag ik die in de kelder zetten? Liever niet, want er zit nogal veel schimmel
in de kelder. Vorig jaar stonden ze daar ook, je kunt ze anders ook gewoon in de keuken zetten op de gang.

Werkgroep truien

Er is niet veel tijd gestoken in de truien tot nu toe. Dus op kernraad is er besloten om een werkgroep te maken die
ontwerpen vor de truien gaat maken, zodat we deze kunnen verkopen aan onze leden. Grafisch zal hier hopelijk
een deel van uitmaken van deze werkgroep. Ook Fanne en Kenny stappen in de werkgroep. Mensen mogen altijd
ideeën doorsturen. Kenny zal verantwoordelijke zijn van deze werkgroep. De ontwerpen moeten af zijn tegen 26
oktober. En over twee weken verwachten we op de PV een update.

Reservatie KU Leuven

Zoals jullie allemaal waarschijnlijk wel weten is er iets fout gegaan de tweede dag op het inschrijfstandje, er waren
namelijk geen bicky’s. Volgende keer als je een reservatie maakt bij de KU Leuven, schrijf daar dan zoveel mogelijk
bij, zodat ze heel goed weten wat wij precies gaan doen. De KU Leuven is namelijk strenger geworden op zijn
aanvragen. Dit moet ook op de wiki gezet worden, zodat deze fout niet opnieuw gemaakt wordt.

Vaten Stella

Alma is dit jaar opgeslagen, dit betekent dat de vaten 10 euro duurder zijn geworden. We maken nu maar 5 euro
winst per vat in plaats van 15 euro. Dit houdt dus in dat bar bijna geen geld meer heeft. Als we bar zo willen
houden zouden we een complete herbegroting moeten maken. Nu is er een oplossing bedacht, namelijk één vat
per bar bij Stella gaan halen. Stella is 40 euro goedkoper per vat, dus dit geeft onze winst weer terug. We doen
al heel veel dingen die eigenlijk niet mogen bij Alma, zoals cocktails en jenevers. Ondanks dat maakt Alma nog
steeds heel veel winst op ons. Als we elke bar waar we verwachten dat er veel vaten gaan worden gedronken één
vat van Stella gebruiken, dan valt dit waarschijnlijk niet eens op bij Alma. Dan maakt dit voor hun niet zoveel uit,
maar voor ons red het wel de begroting en het is ook handig voor de bekertjes. Het is natuurlijk wel zo dat we al
heel veel dingen doen die niet mogen bij Alma, als we dan ook nog een eigen vat gaan binnensmokkelen, wordt
het misschien een beetje te veel. Alma vind dit waarschijnlijk niet eens erg, want ze maken al heel veel winst op
ons elke woensdag. Er zijn namelijk altijd heel veel mensen op de bar en met de prijsverhoging maken ze nu nog
meer winst op ons. Ze halen meer winst uit de winabar dan uit hun eigen broodjesbar. Op den duur kunnen we
niet meer sjoemelen. Dit is ook alleen een noodoplossing omdat we pas heel laat wisten van de prijsverhoging. Dit
is een praktische en haalbare oplossing, waarbij we de minste schade aan onze begroting hebben. Ook op bekers
maken we nu geen verlies en anders heel veel. We zijn ook sinds de prijsstijging de Duvel met verlies aan het
verkopen, maar op de andere zware bieren maken we winst, dus dit trekt elkaar wel recht. Er wordt een stemming
gehouden; gaan we bij bars die het toelaten één vat van Stella tappen:

� Voor 13

� Tegen 0

� Onthouding 3

We gaan dus vaten bij Stella gaan halen. Misschien kunnen we best een grote bestelling doen bij Stella, omdat je
dan meer bekertjes kunt vragen en soms ook gratis vaten kunt krijgen.
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Herbegroting bar

Dit wordt intern binnen bar geregeld.

Alma campagne op fb

We zijn gecontacteerd door Alma met de vraag of wij mensen kennen die Alma willen promoten via social media.
Nu is de vraag, moeten wij onze leden hiermee spammen of niet. Iedereen die ze selecteren om reclame te maken,
mag gratis gaan eten bij Alma (we weten eigenlijk niet goed voor hoe lang, maar we denken zolang het contract
loopt). Misschien kan Alma hier zelf beter mensen voor zoeken, dit is niet echt de taak van Wina. We doen er
ook niets slechts mee om de mensen te laten weten dat ze dit zouden kunnen doen voor Alma. Het is niet gewoon
een random organisatie die opzoek is naar reclame-makers, iedereen kent de Alma. Daardoor hoeft het niet per se
spam te zijn. We kunnen het ook zo zien, als wij hieraan meewerken, dan weet Barbara daar hoogstwaarschijnlijk
ook iets van. Zo houden we haar te vriend en dit zorgt misschien voor minder problemen met de winabar. Kunnen
we niet gewoon een post op facebook maken, dat Alma iemand zoekt. Wina dient daar niet voor, we zijn geen
interim bureau. Een normaal bedrijf betaalt ons hier ook geld voor om dit te doen. Er wordt een stemming
gehouden; gaan wij de reclame voor Alma versprijden:

� Voor 2

� Tegen 5

� Onthouding 9

Staking van stemmen. Er zijn geen nieuwe argumenten, dus er volgt opnieuw een stemming:

� Voor 4

� Tegen 5

� Onthouding 7

We versprijden het niet via Wina.

Evaluatie voorbije activiteiten

Openingsbar

De tap was weer kapot, ondanks dat er een nieuwe tap is gekomen in het RC. De tap kan het namelijk gewoon
niet aan, de koeling is mentaal te zwak. We gaan dit probleem waarschijnlijk elke bar voor hebben waar veel man
naartoe komt. Het zal misschien wel beteren, maar niet volledig overgaan. We zijn ook een vat bij Stella gaan
halen. Er is ook een vlag gepikt bij Alma, ze weten wel dat dit niet onze schuld was, maar ze willen hem wel
graag terug. We zetten hier nog een tekstje over in de winagenda. We hebben ook nog bier verkocht uit bakken
die in de kelder stonden, hier maken we dus winst op. Ze hadden gezecht dat er airco in het achterkotje zou zijn,
maar dit hebben ze toch niet gedaan. Het gratis vat is misschien de grootste rede geweest waarom het is fout
gelopen. Als het bier daar achter minder warm zou staan, zou er waarschijnlijk geen probleem zijn. We hebben
ook gewisseld van tap om te kijken of het niet daaraan lag. Dit was het probleem niet. is het een oplossing om elke
week de tap van VTK te huren, voor als de tap uitvalt. Als de tap dan uitvalt, dan kun je direct overstappen naar
de andere tap. Dit is heel veel werk voor barteam erbij, want dan moeten ze die tap ook heen en weer meenemen
en barteam heeft al heel veel werk. Alma moet een oplossing bedenken, het is niet onze job om een oplossing
te zoeken. Als de tap kapot is verkopen we flesjes, dat weet Alma nu ondertussen ook. Een betere oplossing is
zorgen dat er altijd bakken bier in de kelder staan, zodat we die kunnen gaan halen. Het is ook niet alsof Alma
er niets aan doet, want dezelfde ochtend is de mechaniek nog langs geweest om eraan te werken. Alma is er echt
mee bezig, we kunnen hun ook niet dwingen om geld te betalen voor de tap van VTK. We gaan bakken halen en
deze in de kelder zetten voor het geval dat. Financieel heeft de openingsbar heel goed gedraaid.
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EJWiekent

Positief: Er waren heel veel inschrijvingen. Het is goed aangepakt met Willem. Het was redelijk stil voor de
mensen die vroeg gingen slapen. De test was goed gelukt. Er is niet aangezet tot drinken. Het was goede straffe
koffie. Er is goed opgeruimd. Financieel is ook redelijk goed. Er moet nog 260 euro verdeeld worden over de
drank van het presidium, maar dit klopt ook wel ongeveer.
Negatief: twee hebben afgezecht. Rani Peelman was ook negatief, omdat we de gluten vrije dingen al hadden
gekocht. Claudia heeft deze van ons overgenomen. Financieel maakt het niet zoveel uit, we rekenen het gewoon
door via de EJWiekent poef. We geven het dus gewoon aan Claudia. Jammer dat er mensen donderdag al naar
huis gingen en dus niet bleven om te helpen opruimen.

LOKO Protestactie

Cedric leest het stukje van het verslag op kernraad voor. Hierop volgt de opmerking dat dit een beetje overbodig
is. Normaal zou iedereen dit verslag moeten hebben gelezen.
De actie is goed verlopen, het was wel plezand, we moesten op onze knieën zitten. Sommigen lachten ons uit,
andere lachte sympathiek. De KU Leuven steunde de protest actie. We staan op de foto en Simon was op het
nieuws.

Inschrijfstandje

Negatief: De opbouw was niet optijd. We kunnen misschien voor volgend jaar beter de opbouw wel gewoon om
8 uur laten beginnen, maar pas om 11 uur starten met de inschrijvingen. In het eerste uur is er toch nog niet
zoveel man en die 3 uur heb je echt wel nodig. Tweede dag geen bicky’s. De tweede dag waren er geen codes
om in te loggen in de A, we zijn toen naar een lokaal in de C gegaan. De kalender en de lidkaarten waren te laat
aanwezig. Er waren te weinig overlevingsgidsen voor de eerstejaars. Er waren namelijk schakelprogramma’s die
ook een overlevingsgids hebben gekregen. Er staan nog hamburgers bij het vuilnis in de kelder, die moetne worden
weggegooid. Materiaal is geen afvaldienst. We hebben meer guidogidsen dan goodybags, er zijn dus mensen
die wel een goodybag hebben gehad maar geen guidogids. Volgend jaar kan er beter ook een shift zakjes vullen
gemaakt worden. Kalenders die gewoon neergelecht werden, werden niet meegepakt. We kunnen deze dus beter
in de zakjes steken.
Positief: Eerste dag is vlot verlopen. De shiften waren goed ingevuld. Op een gegeven moment zijn er 2 computers
gebruikt, dit was wel nodig en ging ook veel sneller. Ondanks dat niet alle bicky’s verkocht zijn, zitten we toch
waarschijnlijk boven begroting. We krijgen ook nog leeggoed van de vaten die meegegeven zijn. We hebben al
meer dan 430 leden, dus daar zitten we ook al boven begroting.

EJW @ oude markt

Positief: Er was heel veel volk. We zijn ook nog doorgegaan naar de fakbars, er waren wel niet veel eerste jaars
mee.
Negatief: Veel eerstejaars komen naar de activiteiten, maar vertrekken ook weer vroeg. Dit komt waarschijnlijk
door Oase. We draaien 5 euro verlies.

Spelletjesavond

Positief: Veel volk, we hebben wel maar een lokaal gebruikt. Te weinig drank verkocht. We waren bekers en de
kassa vergeten. Het was tof.
Negatief: Veel te veel drank ingekocht, niet goed gekeken naar wat er nog in de kelder stond. Normaal gaan ze
hierna ook nog naar de fakbars.
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Oude zakken receptie

Er was cava gekocht, maar we hebben toch beslist om winabier te geven, zodat we winabier konden verkopen.
Positief: Veel jonge oude zakken.
Negatief: De cava was wel al aangekocht, deze staat nu in de kelder voor bijvoorbeeld het kerstfeestje. Het enige
waarover ze hebben geklaagd is dat het bier te warm was. Voor oudere oude zakken had er eerder gemaild moeten
worden.

Pré bar activiteit

Positief: Er was veel volk. Het was lachen. We zijn positief geëindigd met pictionary. Piskunde heeft gewonnen.
Negatief: Het kwam een beetje traag op gang. Het geld is een beetje gefaald, want we hadden dit in het materiaal
potje gestopt, maar daar zat nog geld in. Dit is nu wel opgelost.

BBQ

Positief: Er is 80 man gekomen. De BBQ draait wel nog positief op begroting. De eerstejaars zijn na de BBQ
nog wat gaan drinken op de oude markt.
Negatief: Bij het opstellen was er niet de juiste begroting, waardoor de groentjes 0,5 euro waren ipv 1 euro
en ook de chipolata’s waren verkocht aan 1 euro ipv 0,5 euro. Er zijn de eerste keer dat naar de winkel werd
gegaan snackburgers gekocht ipv hamburgers. De snackburgers waren goedkoper, maar ook niet te eten. Er waren
hierdoor ook te veel hamburgers. De BBQ’s waren niet goed aangestoken, er was te weinig houtskool gebruikt.
Het BBQ’en zelf had ook beter gekunt, want er lag soms te weinig vlees op de BBQ’s. Er was ook te veel pasta
en te veel sla. Als je diepgevroren vlees koopt, moet je het wel op tijd laten ontdooien. Je kunt beter vlees van de
beenhouwer pakken. Er mag ook meer pesto onder de pasta, want nu smaakt het niet eens naar pesto. Volgende
keer beter minder pasta kopen en misschien een potje pesto meer kopen, kijken wat haalbaar is. De shiften stonden
pas laat online.

Komende activiteiten

EJW @ Alma

We gaan nog de gratis drank bonnetjes meepakken want hier zijn er nog veel van over. Deze zijn geldig tot 10
oktober.

Cantus

Alles is in orde. Het bier en de zaal zijn geregeld. Er zijn 110 inschrijvingen. Dit houdt dus in dat een aantal mensen
niet kunnen komen. Voor mensen die hierdoor niet aanwezig kunnen zijn, je kunt altijd nog langskomen. Er was
vergeten om eerstejaars en winalid bij de inschrijving aan te laten vinken. De begroting wordt nog doorgestuurd.
In de mail stond 8 uur s’morgens. Katrijn komt verkleed. Tom gaat nog een convent doen. Het thema is
openingscantus.

PéMé-avond

Lexie heeft het systeem van punten en opdrachtjes gemaakt. Er moet nog een mail komen van Barbara. Is er iest
van animatie voor de ouderejaars: Bier. De ouderejaars zijn sociaal genoeg en vermaken zich dus wel. Er moet
nog reclame worden gemaakt bij de ouderejaars. De inschrijving voor de ouderejaars stond een beetje laat online.
Je kunt best morgenvroeg nog langsgaan bij Barbara. Anders moet het doorgaan in de Waag of de winaliving.
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Veggie eetstand

Het grasveldje is gereserveerd. Allemaal shiften invullen. De begroting is doorgestuurd. Alleen het materiaal moet
nog geregeld worden. Er stond op de begroting 70 fruitsla en 50 pasta. We denken dat 30 fruitsla en 60 pasta
beter is. We gaan dit straks nog aanpassen in de begroting.

Pré bar activiteit

We gaan dit keer bowlen. Dit was moeilijk te begroten in verband met de subsidies. Er zal ook nog een gratis
drankje worden gegeven op de bar.

Pré 24urenrondjes

We gaan rondjes lopen. Koop geen bananen voor 4 weken, voor een week is voldoende.

Cultuurbar

Er staan tapshiften online voor iedereen, dit zou beter enkel cultuur team zijn. EJW en sport draaien ook hun
eigen bar. Vorig jaar is er geld verdwenen op de cultuurbar, omdat er teveel randommers achter de bar stonden.
Eetshiften zijn wel voor het hele presidium. Simon heeft gezecht dat er speciale muziek is. We kunnen de PC van
Melissa E gebruiken als barpc.

EJW door leuven

Het gaat ongeveer een uur duren. Er zullen muffins zijn. Wegaan daarna nog naar de fakbar.

Op café met GAK

Ze gaan poolen en daarna gewoon voort naar wat café’s. Bij het poolen krijg je met een knaekkaart een gratis
drankje. Zet dit in het tekstje.

Schachtenverkoop

Barbara weet ervan. Tom V moet nog een inschrijvingsding maken. Verder is het verhaaltje in ruwe lijnen af en hij
gaat het nog met Nick bespreken. De rollen worden gestuurd naar de eerstejaars voor het weekend, dan kunnen
ze verkleedkleren meenemen. Stuur ook een mail naar eerstejaars@wina.be met alle informatie.

OCMWbar

Arne zegt alles komt in orde. Alles gaat heel goedkoop zijn.

Doop

Vergeet het bos, we gaan toch naar de chiro. De boswachter was toch iets serieuzer dus om geen boetes te
riskeren, kunnen we beter 50 euro huur betalen en eventueel 100 euro waarborg kwijt zijn. Volgende week dinsdag
zit Tom samen met de dopers. Morgen gaat hij naar de infosessie. De voorbereiding is klaar en wordt dan ook
gelijk afgegeven.
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Update cultuurreis

We gaan met het vliegtuig. Dit is goedkoper dan de bus. We hebben ook al een hostel gevonden. We willen als
activiteiten graag naar een opera of ballet gaan. Een stadswandeling doen en ook de burcht bezoeken. Dit willen
we allemaal in de prijs inbegrepen doen. Dit kan allemaal voor ongeveer 200 euro. Dit is dan ook onze richtprijs.
Zorg wel dat je genoeg geld hebt, dus zet niet te laag in. Deze donderdag is het infosessie. Hiervoor gaan Anne
en Simon nog eens samen zitten om een mooie presentatie te maken. We willen de mensen zich voor 9 oktober
laten inschrijven, zodat we dan al kunnen gaan boeken.

Update 24 urenloop

De technische fiche is afgegeven. Er mogen nog helmen en gordels geregeld worden. . Ze willen de 24 urenloop
gaan live streamen. Het promofilmpje moet voor 7 oktober binnen zijn. Misschien kunnen we het filmpje van vorig
jaar gebruiken. Dat is wel een beetje lame. Zelf maken lukt waarschijnlijk niet meer, want we hebben nog niemand
gevonden die dit nog ziet zitten op zo’n korte termijn. Voor 14 oktober moetne we de BV geregeld hebben. Joni
heeft eens gehoord, als je een goede BV wilt moetje betalen. Onze grootste kans is de weerman. Misschien kunnen
we de weerman in ons promofilmpje stoppen. Tim wouters(oude zak) heeft misschien een mailadres van Frank
Deboosere. We hebben ons voor alle nevenactiviteiten ingeschreven. Er moet dus ook een mascotte zijn. Sander
Byl heeft nog een picachu-pak die we als mascotte kunnen nemen. We maken een shift aan voor de mascotte.
Actipuntje voor PR bicky contacteren voor een bicky pak. Actipuntje voor Jens, mailen naar Frank Deboosere.
Om de stellingen te bedekken met hout is te duur. We kunnen het wel ook met tenzeil doen, dit is ook te duur.
Dan kunnen we nog hard plastic pakken, dit kunnen we wel betalen. We gaan dus voor hard plastic. Dan kunnen
we aan de kant van de piste een doorzichtige doen. De rest nemen we zwart plastic. Eventueel kunnen we nog
hout nemen voor de onderkant als we genoeg geld hebben.

Varia

� Anne: Sander C moet nog iets zeggen.

� Tom V: ga altijd voor activiteiten in de kelder kijken. De oasis gaat vervallen binnen 2 weken. Dus pak oasis
mee naar activiteiten.

� Fanne: Pak dingen terug van waar je ze genomen hebt in de kelder. Fanne gaat hiervoor een plannetje
maken.

� Sander Byl: Tetten. Ik wil een agenda.

� Giel: Het winalied staat in de codex. Er staat een fout achterin: ipv scientica staat er scientia. Het is wel
fancy en het kost minder.

� Liselot: In het infotonneke stond het verkeerde tekstje van GaK. Cantus regeld dat wel.

� Kate: Kathleen en Kate zijn lagnsgeweest bij eerstejaars informatica voor een jaarverantwoordelijke. Dinsdag
gaan ze langs bij wiskunde en fysica. De schakelprogramma mensen vallen onder de gewone jaarverantwoor-
delijken van informatica.

� Sander C: Ik weet het niet meer.

� Stef: Er moet nog langs worden gegaan om tapkaarten te verkopen. Joni en Anne gaan langs bij wiskunde.
Fanne en Reinout gaan langs bij informatica. Tom V en Alexander gaan langs bij fysica. Vanuit PR moet
er nog een mail worden gestuurd naar de proffen.

� Lena: Een aantal activiteiten staan nog dubbel op de kalender. Anne zet de nieuwste versie van de kalender
online.

� Cedric: Proficiat materiaal voor de kelderopkuis. Volgende week is het LOKO’s first Sunday.
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Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Winawall toevoegen webteam 22/09/2014
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal 30/09/2014
Bicky contacteren voor bickypak PR 14/10/2014
Mailen naar Frank Deboosere Jens 7/10/2014
Mailen over tapkaarten PR 14/10/2014

De vergadering wordt gesloten om 00:38 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 12 oktober 2014 om 21:00 uur in winaliving.
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